
KOLONIHAVE
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HOVEDSTADEN MIDT

Referat fra

Ordinært kredsrepræsentantskabsmode i Hovedstaden Midt, Kreds 4

22. april 2022

I. Valg af dirigent

2. Valg afreferent

3. Valg af stemmeudvalg, 3 stk.

4. Kredsbestyrelsens beretning

5. Fremlæggelse af revideret regnskab

6. Indkomne forslag
a. Forslag nr. I — fra Carl Nielsens Minde

i. Støj fra motorveje i kredsens kolonihaver — er Kredsen i dialog med
kommunen eller er der andre tiltag?

b. Forslag nr. 2 — fra Carl Nielsens Minde
1. Erfaringer med valuarvurderinger i kolonihave — hvilke fordele og

ulemper er der?
c. Forslag nr. 3 — fra Carl Nielsens Minde

i. Kolonihaveforbundets vurderingsregler — kan de moderniseres og blive mere
tidssvarende, så fx medlemmer, der bygger nye huse eller renoverer
energirigtigt, kan få en vurdering, der svarer til afloIdte udgifter og den reelle
pris?

7. Godkendelse af budget for 2022

8. Valg:
a. 2 kredsbestyrelsesmedlemmer for 2 år

i. Anne Cameron — Hf Islegaard (Villig til genvalg)
ii. Marianne Bendix Thostrup — Hf Fælles Eje (Ikke villig til genvalg)

b. Valg af 2 kreds suppleanter for I
i. Reno Rytkonen HfNyvang

ii. Vakant efter Marianne trådte ind i bestyrelsen
c. Valg af I kredsrevisor for 2 år
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i. Susanne Bergmann Hf Mosehøj (Villig til genvalg)
d. Valg af 2 kreds revisor suppleanter for I år

i. Susanne Kofoed Hf Tornhøj
ii. Dan Pilegaard Hf. Carl Nielsens Minde

e. Valg til kredsens ankeudvalg for 2 år
i. Susanne Bergmann HfMosehøj

ii. Per Høeg Andersen Hf. Carl Nielsens Minde
f. Valg af 4 suppleanter for I år

i. Per Kunak Kristiansen Hf Islegaard
ii. Reno Rytkonen HfNyvang

iii. Anne Cameron Hf Islegaard
iv. Tom Atkins Hf Carl Nielsens Minde

g. Valg af 2 fanebærer for I år
i. Reno Rytkonen Hf Nyvang

ii. Vakant
h. Valg af 2 fane vagter for I år

i. Vakant
ii. Vakant

i. Valg af delegerede til kongressen september 2022
i. Valg af 8 delegerede

1. Kredsformand og Næstformand er selvskrevet
2. Kredsbestyrelsens medlemmer indstilles som delegerede
3. Derfor valg af 3 personer mere som årets deltagere.

9. Eventuelt — herunder nyt fra foreningerne

Referat:

I 8 personer fremmødt fra bestyrelserne
5 kredsbestyrelsesmedlemmer
I revisor
2 vurderingsmænd

I. valgt af dirigent
Her blev Erik Hansen indstillet af kredsbestyrelsen. Ingen modkandidater så Erik blev valgt.

Erik takkede for valget og konstaterede at RP-mødet var indkaldt rettidigt og derfor lovligt.

2. Kredsbestyrelsen indstillede Anne Birk til referent og Anne blev valgt.

3. Valg afstemmeudvalg

Linda Andersen - Carl Nielsens Minde
Pia Vallentin - Smørmosen
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4. kredsbestyrelsens beretning:

Her henvises til den skriftlige beretning.

Desuden en tak til Marianne B. Thostrup fra Fælles Eje for hendes deltagelse i Kredsbestyrelsen
siden Marianne Frederiksen Carl Nielsens Minde stoppede.

Spørgsmål fra salen:
Kan man vurdere haverne i øjeblikket efter kloakering. Ja, det mener man nok at man kan.

Dansk folkepartis Lovforslag: kommer det til at betyde noget for medlemmerne?
Det ved vi ikke på nuværende tidspunkt, men det går ud på at få nogle nye rammer for at forhindre
helårsbeboelse.
Forslag fra salen om at det skulle være lovligt at bo i kolonihaverne som pensionist som i
sommerhuse.
Svar: Det bliver nok ønsketænkning og det kan der nok ikke blive tale om da kolonihavernes priser
er langt under markedsværdi.

Svar på jura hos Kolonihaveforbundet: Foreningsmedlemmer skal henvende sig til deres
bestyrelser, men de kan også henvende sig til kredsbestyrelsen. Det er bestyrelserne og kredsen der
kan kontakte Kolonihaveforbundets juridiske kontor.

Beretningen taget til efterretning.

5. Regnskab

Linda fra Carl Nielsens Minde bad om at få revisionspåtegningen på en selvstændig side til næste
RP møde hvor regnskabet fremsættes.
Regnskabet blev efter forklaringer enstemmigt vedtaget.

6. Forslag

De tre forslag fra CNM blev argumenteret.

Der er flere Haveforeninger der er plaget af støj og det er ønskeligt at kredsen arbejder med
Kommunerne og har dialog med dem.

Hvad er grænseværdierne?

Hvordan kan man arbejde med det i fremtiden?

Evt, dialog med relevante forvaitninger i henholdsvis Herlev og Gladsaxe Kommune.

Hvordan ser det ud med valuarvurderingerne?
Det er vigtigt at Carl Nielsens Minde, Smørmosen og Mirabelle har dialog med hinanden om dette
emne.
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vurdcringsregler:
Det er på tide at der er forskel på vurderingsreglerne for øst og vest.
Anne Cameron kunne fortælle om møderne i købs og salgsudvalget, et udvalg som hun deltager i

kontinuerligt.
Hvordan kommer det videre til Kongressen?
Svar: At foreningerne indstiller et forslag til en kommende kongres om hvordan prisen skal være i
fremtiden.

Der kunne evt, arbejdes med stedtillæg som vi har haft det i lønforhold i mange år.

Konklusion: Der var stor opbakning til alle 3 punkter, som der skal arbejdes videre med i de
kommende ål’.

7. Budget 2022

Budgettet frernfremlagt uden spørgsmål.

Budget 2022 blev enstemmigt modtaget.

8. Valg

Kasserer: Anne Carneron, valgt uden modkandidater

En person til kredsbestyrelsen, Per Høg Andersen Carl Nielsens Minde, valgt uden modkandidater.

Valg af suppleanter
Reno Rytkønen Nyvang — genvalgt
Christian L. Jeppesen Nyvang - Nyvalgt

Revisor
Genvalg til Sanne Bergmann Mosehøj

Revisor suppleant:
Valg til Steen Bireh Skrænten

Valg til kredsens ankeudvalget
Genvalg af Sanne Bergmann og Per Høeg Andersen

Valg til suppleanter til ankeudvalget:
Genvalg til
Per Kunak Kristiansen Islegaard
Reno Rytkønen Nyvang
Anne Cameron Islegaard
Tom Atkins Carl Nielsens Minde

Valg affanebærer og fanevagt:
Genvalg til Reno Rytkønen
Øvrige vakante
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Valg af delegerede til kongressen

Tom Atkins
Anne Cameron
Erik Hansen
Per Høeg Andersen
Anne Birk Virzins
Rino Rytkønen - Nyvang
Christian L. Jeppesen - Nyvang

Efter følgende er kongresdelegerede suppleret med Gitte Korff fra Carl Nielsens Minde.

Dirigent Referent
Erik Hansen Tom Atkins Anne Birk


